
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. juli 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål U
Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at boligejerne får deres ejendomsvurderinger uden 
yderligere forsinkelser, og kan ministeren garantere, at der ikke kommer yderligere forsin
kelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V) og Louise Schack Elholm 
(V).

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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